

Styremøte Tromsø Ryttersportsklubb 27.01.2026

Til stede: Yvonne Ålangen, Jan Roger Vollan, Varg Gundersen, Ann-Lill Johansen Rosvold (fra kl 18), Marit Falkegård, Ragnhild Wold, Jeanette Johansen (fra kl 18).

Til stede under sak nr 1: Revisor Kjell Ole Straumsnes og revisor Asgeir Rushfeldt fra Revicom

Sak	Ansvarlig	Frist
1. <u>Møte med revisor</u>		
Revisor har i forkant av dette møtet sendt en beretning til klubben om deres syn på klubbens økonomiske situasjon. Dette i etterkant av møtet som ble holdt med revisor, styreleder Yvonne og styremedlem Ragnhild nylig. Revisor innleder med å påpeke utfordringen for idrettslag når det gjelder å legge langsiktige strategier, med tanke på at det ofte er stor utskiftning blant styrets medlemmer. Dette er felles for de fleste idrettslag. Som flere andre idrettslag har også Tromsø Ryttersportsklubb over mange år hatt en anstrengt økonomi. Til forskjell fra de fleste andre idrettslag rår også klubben over en stor bygningsmasse som krever vedlikehold og oppgradering. Styret skal altså både forvalte klubbens eiendommer og anlegg, samtidig som man skal drive idrettslag og sportslig virksomhet. Klubben drives per i dag marginalt fra år til år, uten mulighet for å opparbeide seg noe overskudd til å foreta oppgraderinger av bygningsmasse, etc. Forandring på avskrivningen på bygg i 2023 fikk regnskapet til å se bedre ut på papiret, men forandret ikke den økonomiske situasjonen. Revisor har selv vært på anlegget i høst og sett på bygningsmassen og konstaterer et stort vedlikeholdsetterslep. I tillegg krever løsninger for f.eks. håndtering av møkk større og større økonomiske ressurser på grunn av strengere krav til håndtering og prisvekst i samfunnet. Slik revisor ser det, er løsningen for å sikre en forsvarlig økonomi og drift å skille ut eiendommen/anlegget fra driften av selve klubben slik at idrettslaget og anlegget har hvert sitt separate styre. Fløya FK trekkes fram som eksempel på at en slik fradeling har vært vellykket. I likhet med TRSO har også Fløya en festeavtale med Tromsø kommune, som også er lånegarantist for begge klubbene. I festeavtalen inngår det for øvrig også en del forpliktelser i forhold til ivaretagelse av anlegget og bygningsmassen. Men – før en slik fradeling kan skje, må man se om man faktisk har et kommersielt grunnlag å drive videre på. Det må tenkes nytt i forhold til muligheter for inntekt – her nevnes blant annet forslag som bygging av parkeringsanlegg for utleie, etc. Alle slike eventuelle ubedringer og utbygginger må selvfølgelig være godkjent av Tromsø kommune og Avinor. Viktige punkter ift. eventuell fradeling • Takst fra 2023 på bygningsmassen (teknisk takst) ca. 8-9 millioner, store muligheter for å øke verdien på bygningsmassen dersom etterslepet på vedlikehold tas igjen. • Det må nedtegnes i vedtekter at det ikke skal kunne tas ut utbytte fra driften, da dette skal komme idrettslaget til gode. • Idrettslag er skattefrie, så utbytte av et eventuelt aksjeselskap som eier av anlegget vil i hovedtrekk være skattefritt.		

- Fordelen med at anlegget drives av et aksjeselskap er at det begrenser ansvaret (som er en viktig for trygghet for styremedlemmene som da ikke vil være personlig ansvarlige), klubben eier da aksjene i selskapet.
- Viktig å tenke på en samlet pakke – skal vi kunne gjøre investeringer i bygg og anlegg må det være en totalavtale med kommunen der også nåværende leieavtale/festeavtale fornyes med nye 40 år.
- Kommunen må kunne akseptere at lånet flyttes over fra klubben til ASet
- Fløya FK fikk angivelig et tilskudd fra Tromsø kommune for å kunne starte prosessen med fradeling – må sjekkes opp ift. beløp og vilkår.
- Rabatterte priser for klubben ift. leie av anlegget sammenlignet med andre aktører.
- Idrettslaget kan jobbe dugnad for anlegget som kan generere inntekter for klubben.
- Kan dekningen for en eventuell økt verdi på anlegget brukes som argument for å forlenge avdragsfrihet på lånet?
- På idrettsanlegg.no står det en del tips ift. slik fradeling når det gjelder rideklubber. Viktig at man setter seg godt inn i bl.a. retningslinjer for spillemidler, slik at man ikke faller utenfor avtaler og ordninger man kan nytte seg i dag.
- Det må også sjekkes opp med kommunen hvordan en slik fradeling vil kunne påvirke eventuelle framtidige driftstilskudd.

En endelig beslutning om slik fradeling av klubb og anlegg må tas opp til behandling i årsmøtet som er klubbens øverste organ.

2. <u>Økonomisk situasjon og budsjett for 2026</u> Per i dag er det 757 000 kr på konto. Utestående fordringer fra kunder på 75 000 kr. Venter inn midlene fra Samfunnsløftet for lysutskifting på 145 000 kr da rapport nettopp ble godkjent. Klubben har selv ubetalte regninger til snarlig forfall på 263 308 kr. Sportskomiteen rapporterer et omtrentlig overskudd på 62 000 kr for sportslig aktivitet i 2025, dvs. stevneaktivitet, gjesteoppstalling, pay&jump og helgetreninger. Rideskolen ligger an til å gå med et negativt resultat på ca. -200 000 kr i 2025 uten stalleie medregnet, medregnet stalleie ser man på et underskudd på om lag -600 000 kr. Her er det et betydelig potensial for å øke inntektene dersom man hadde hatt flere hester, da vi i dag begrenses av få hester når det gjelder å få dekket etterspørselen for kurs, spesielt hos voksne ryttere. Bør også ses på muligheter for økt aktivitet på dagtid (ikke nødvendigvis bare ridning, men andre aktiviteter).	Alle	
3. <u>Ansattsituasjon</u>	Alle	

Rideskolesjef Agata fortsatt sykmeldt 60% til 6. februar, jobber fulle dager tirsdag og torsdag. Madeleine Wilhelmsen har sagt opp sin stilling pga. annet arbeid og jobber ut januar. Stine Brodtkorb blir ute av spill en stund pga. skade. Det må dermed lyses ut instruktør til kursene mandager og onsdager fremover. Ann-Lill har laget forslag til annonse som deles med styret. Det bør lyses ut en åpen stilling som instruktør, altså ikke bundet til spesifikk stillingsprosent eller spesifikke dager, slik at man har mulighet til noe fleksibilitet. <u>Vedtak:</u> Ann-Lill og Martin utarbeider annonsetekst og publiserer annonse snarest mulig. Planlagt personalmøte 4. februar kl 18. Tema vil bli arbeidsrutiner i stallen og informasjon fra revisor (se sak 1 over).		
4. <u>Rideskoledrift</u> Tamlin har blitt behandlet for magesår over noen uker, som et forsøk da han har vist endret atferd under påsaling og børsting. Rideskolesjef Agata er i dialog med veterinær ift. ny vurdering og gir tilbakemelding til styret om fremdriften. Dagens system for påmelding til ridekurs er uoversiktlig og gir for stort rom for feil. Burde være et formulær på hjemmesiden som kan fylles ut i stedet for at alt går på epost. Bookingleaf.com foreslås som noe som kan ses på. I tillegg burde det sendes ut et infobrev ved påmelding der all info angående medlemsskap, sikkerhetsregler, etc. står. Rideskolen har fått mange henvendelser fra kursdeltakere som etterlyser info om oppstart som kom veldig sent, manglende tilgang til Spond, etc. Her kan informasjonsflyten bli bedre. Pga. langtidssykefravær og usikkerhet rundt antall ansatte på jobb i vinterferien kan man ikke sette opp rideleir som vanlig, og mister derfor potensielle store inntektsmuligheter i rideskolen denne uken. Vi ser derfor på muligheter for å ha intensivkurs eller privattimer denne uken. Eventuelt også banehopping? Rideskolekomité og sportskomité følger opp.	Ann-Lill	01.02.26

5. <u>Unntatt offentlighet</u>		
6. <u>Inntektsbringende tiltak</u> • <u>Utleie av tomme bokser</u> Disse brukes i dag ofte som lagringsplass av oppstallører uten tillatelse. Blir støvete og skitne, som har medført klager fra nye oppstallører når disse skal flytte inn. Stress for ansatte og oppstallørkomiteen når ledige bokser skal klargjøres i forbindelse med gjesteoppstalling. Foreslås at ledige bokser anmodes tømt for privat utstyr, og at det kjøpes inn hengelåser til å låse disse av. Kan eventuelt leies for en lavere månedspris, men IKKE til lagring av høy eller annet fôr (skadedyr). Må ha kort oppsigelsestid, og vaskes ut etter endt leie. <u>Vedtak:</u> Vedtas enstemmig. Anleggskomiteen får ansvar for å kjøpe inn hengelåser. Varsles på oppstallørsia først. • <u>Annonse om ledige stallplasser</u> Avventes foreløpig til vi har oversikt over hvor mange bokser som blir ledig i nystallen og eventuell ombygging i gammelstall. • <u>Bambusa-dugnad – forberedelser</u> Martin er Bambusa-ansvarlig, dette tas på mail siden han ikke er til stede. • <u>Bedre oppfølging av regnskap for helgetreninger</u> Sportskomiteen har sendt ut påminnelse til alle kursholdere om de plikter som følger med mhp. budsjett og regnskap for helgetreninger med eksterne kursholdere. • <u>Økt fokus på sponsorinntekter (sponsorskilt, stevnespons, etc.)</u> Tatt opp med Irina som tidligere har tatt ansvar for sponsorskilt. Her er det utnyttede muligheter.		
7. <u>Anlegg</u> • <u>Skilt nordenden av nystall og i ridehusene</u>	<u>Martin:</u> Skilt <u>Marit:</u>	27.01.26

Utarbeidet av Martin, som også har printet og hengt opp skilt på utsiden av døra inn til store ridehus. Marit har bestilt trykking av større skilt til å ha inne i ridehuset, forhåpentligvis klare til å henges opp ila. uka. • <u>Port i nordenden store ridehus</u> Reparert forrige uke, og fungerer utmerket. Mangler en festeanordning for tauet, for eksempel et kryssholt. Jan Roger følger opp. • <u>Varmepumpe i cafeen</u> Bestilt fra Ishavskraft og monteres snarlig. Jan Roger har demontert den gamle varmpumpa og Jeanette og Erlend har lånt oss stillas som også er ferdig montert, dette reduserer kostnadene til å få installert ny pumpe betraktelig. • <u>Vindu i leilighet 1. etg</u> Varg har levert vinduene som nå er lagret innendørs i våningshuset. Erlend Johansen er forespurt om å montere disse på dugnad, og det vil bli gjort ila. de kommende ukene. • <u>Nødllys mangler i begge ridehus</u> Varg har kontaktet Marie Kilvær (elektriker), enten kan vi bytte de vi har eller kjøpe nye. Dersom de skal byttes må vi benytte lift. Bravida har allerede et ærend hos oss ift. reklamasjon på noen av lysene på utebanen og ett av utelysene, hvor de må bruke lift. Dersom utebanen brøytes kan dette gjøres nå, og vi kan da spørre Bravida om å utføre oppdraget med bytte av nødllys også. Marit kontakter Bravida. • <u>Vanningsanlegg</u> Vært frosset flere ganger i vinter, både pga. sprengkulde, åpne dører fra yttergang og inn til høyrom samt at ledningen til varmekablene har vært trukket ut. Man fikk tint rørene til og fra pumpa i forbindelse med dugnaden på underlaget i store ridehus i helga. Arild Johnsen har anbefalt at det kjøpes inn varmekabel på rull (10 m) og aluminiumstape til å kle rørene fra vanntankene og inn til pumpa, og fra pumpa og opp til det første «leddet»/koblinga på vannrøret på veggen. Dette vil formodentlig kunne forhindre frysing. Jeanette	Innlegg på oppstallørsia, skilt i ridehuset, nødllys, timer til vifta i tørkerom skolestall, sikringsskap nystall. <u>Jan Roger:</u> Feste til tau port ridehus, varmpumpe, ombygging gammelstall, bortkjøring møkk, løsning for skjerming av sikringsskap nystall. <u>Jeanette:</u> Vinduer leilighet 1. etg., vanningsanlegg, brønn. <u>Varg:</u> Ombygging gammelstall, branntilsyn, løsning for skjerming av sikringsskap nystall.	
---	--	--

kjøper inn varmekabler og tape og får dette på plass på rørene. Ifølge Arild var planen opprinnelig at vanntankene skulle være opphøyet fra gulvet og plasseres på en «hems» oppe på veggen. Dette ville både gi noe høyere temperatur i tanker og rør og også frigjøre gulvplass og tillate at høyposeene til skolehestene kan lagres der de pleide, nærmest døren inn til stallen. Noe for anlegg å utrede? • <u>Brønn</u> Vanntilførselen har fungert utmerket i vinter. Filter i brønn må skiftes, men dette må gjøres når det er mildvær. OBS: Kontakten til varmen var nå trukket ut igjen – det må lages et system for å kunne låse av brønnhuset så ikke uvedkomne får tilgang til dette. Jeanette utfører innkjøp og vil stå for montering av beslag/lås, samt bytting av filter når det blir mildt nok til det. • <u>Påfyll av masser store ridehus</u> Underlagsdugnad gjennomført 24.-25. januar. Noe skuffende oppmøte, men dette kan skyldes at det var korte frister, blant annet på grunn av kommunikasjonssvikt med leverandør hvor alle massene plutselig ble levert mye tidligere enn man hadde trodd. Veldig god innsats av alle de som møtte opp! Timer for dugnad er lagt inn i timebanken. Joris deltok under hele dugnaden, og har fått ekstra opplæring ift. vanning og prepping i store ridehus. Han har derfor hovedansvaret for prepping i store ridehus en periode. Svært viktig at dette blir gjort riktig og godt fulgt opp fremover for å ivareta bunnen på best mulig måte. • <u>Timer til vifteovn tørkerom skolestall</u> Marit har kontaktet JM Hansen som vil installere ny timer her 28.01.26 i forbindelse med at de også utbedrer sikringsskap i nystall og bytter kontaktorer til lysene i ridehuset (se sak lenger ned). • <u>Hengerplasser</u>		
---	--	--

Høyt arbeidspress siste par uker har gjort at man ikke har kunnet prioritere denne saken. Jan Roger og Marit følger opp når kapasitet, andre mer presserende saker må prioriteres først.

- Utnyttelse av boksplasser

Først og fremst er det mangel på bokser til større hester, noe som begrenser mulighetene for å ta imot nye oppstallører, og dermed inntekspotensialet. Det har vært foreslått å utrede en eventuell ombygging i gammelstallen for å få flere bokser som passer til større hester. Jan Roger har gjort befarings og sendt inn en skisse som forslag. I tillegg er det behov for å utbedre/slå sammen og lage større bokser til skoleponniene i gammelstall da flere av disse boksene er svært små. Jan Roger og Varg følger opp.

- Sikringsskap i nystall

Må tettes, da det kommer for mye støv og høy inn her. Kontakter til lys i store ridehus er begynt å fuske, 2 av 9 har vært av og på siste uker. Anbefalt av oppstallør og elektriker Marie Kilvær at disse byttes. Marit har bestilt elektriker fra JM Hansen som vil utføre dette 28.01.26.

Ugunstig at rideskolehestene sitt høy lagres i den samme «huken» hvor sikringsskapet er pga. mye høystøv, sikringsskapet burde ideelt sett vært avsperrert i eget teknisk rom men i hvert fall skjermes noe mer fra høyet til skolehestene. Ann-Lill og de ansatte bes se på alternative løsninger for hvor disse høypoosene kan henge. Evt. sette opp lettvegg? Jan Roger og Varg følger opp.

- Bortkjøring av møkk

Jan Roger har klarert med bonden som nå har mulighet til å ta imot møkk igjen. Har forespurt MEMM som skulle gi tilbakemelding når de kan starte bortkjøring. Jan Roger purrer.

- Branntilsyn 11.02.26

Jan Roger har svart ut og akseptert dato fra Tromsø kommune. Her må det gås gjennom liste over hva som skal gjennomgås på tilsyn. Varg går gjennom dette og er til stede under tilsynet.

8. <u>Styrearbeid, roller og fordeling av oppgaver</u> Nødvendig å få rettet en del feilaktig og lite oppdatert info på hjemmesiden både om ansatte, komiteer og rideskolen. Sponsorer burde også komme tydeligere fram på første side. Et uutnyttet potensiale her både for å få info ut om arrangementer, rideskolens tilbud og sponsoravtaler. <u>Vedtak:</u> Hver komité får ansvar for å oppdatere teksten til egen komité ift. hvem som er medlemmer, kontaktinfo, etc. Dette videresendes til Martin som oppdaterer hjemmesiden.	Alle	17.02.26
9. <u>Hallplan – teknisk løsning og oppdatering mtp. tidspunkt for vårens kurs m.m.</u> Ann-Lill har sendt oversikt over vårens kurs i rideskolen til Jan Roger som oppdaterer hallplanen for lille ridehus på nett. Det legges inn en tekst i hallplanen om at hallen i klubbtreningstid i utgangspunktet er forbeholdt de som deltar på klubbtrening dersom klubbtrening blir avlyst. Dersom det blir ledig på disse tidspunktene vil det bli annonsert i halloversikt på facebook.	Sportskomiteen + Martin + Jan Roger	04.02.26
10. <u>Privattimer med ekstern trener og halleie – behov for presisering</u> Det skal betales halleie (kr 50 for medlemmer og kr 100 for ikke-medlemmer) dersom ridehusene bookes til privattimer. Dette har vært praktisert i flere år, også for privattimer i rideskolen. Halleie for privattimer betales i Vipps.	Ragnhild	
11. <u>Unntatt offentlighet</u>		
12. <u>Innsendt sak – lage plakater og festet innlegg (med bilder) med full rutine for kveldsstell</u> Martin og Marit lager hhv. skilt og innlegg på Oppstallørsiden, dette jobbes med.	Oppstallørkomiteen + Martin (skilt) og	17.02.26
13. <u>Innsendt sak – endre rutine for kraftfôr til å ha tralle på fôrrom med bokser i stedet for boks i høypose?</u> Sendes på høring først til oppstallørkomiteen og så til de ansatte, deretter sendes den tilbake til styret for endelig stillingstagende.	Marit og Jeanette	15.02.26

14. Status søknader Pga. tidsbrist går man bare kjapt gjennom listen over tidligere innsendte og kommende søknader, og alle styremedlemmene vil arbeide med dette fram mot neste styremøte og komme med sine ideer om hva det bør søkes om i kommende utlysninger i 2026. Innsendte søknader per 27.01.26: Ishavskraft om midler til ny rideskolehest (svar forventes i februar/mars -26). Ansvarlig: Marit NIF for spillemidler til utstyr innkjøpt i 2025 (svar forventes i mars/april -26). Ansvarlig: Marit Hestehjelpskassen – søknad sendt inn, men fortsatt usikkert om de kommer til å foreta noen utlysning av midler i år da de ikke gjorde det i 2025. Søknaden er bekreftet mottatt, men søknadsfrist er ikke før 1. juni i tilfelle. Svar forventes derfor ikke før sommeren -26. Ansvarlig: Marit Kommende søknader: Samfunnsløftet lanserer en ny søknadsordning 02.03.26 for Aktivitetsglede. → ansvarlig? Gjensidigestiftelsens «Noe å glede seg til i sommer» åpner 2. februar og har søknadsfrist 2. mars. Kan søkes til gratis tiltak/arrangementer for barn og ungdom, evt. søkes tilskudd til å dekke lønn for sommerjobb for barn og ungdom >13 år. Mulighet til å lønne ungdommer til å jobbe under sommerens rideleirer? → ansvarlig? «Krafttak for ridebunner» har vanligvis søknadsfrist to ganger per år, i april og oktober. Søke om oppgradering av ridebunn lille ridehus (sand + filt) på neste runde? → ansvarlig? Tromsø kommune har åpnet ny søknadsrunde for midler til kultur og idrett for våren 2026. Søknadsfrist 15. mars 2026. Her kan det både søkes eventuell gjenværende kostnad for ridebunnen i store ridehus, innkjøp av skolehester i 2025 og 2026, etc. Her må vi finne ut av behov og hva det vil være mest lønnsomt å søke på. → ansvarlig?	Alle	17.02.26
---	-------------	-----------------

15. <u>Årsmøte 2026</u>	Alle	17.02.26
Innspurten mot årsmøtet – hva må gjøres framover. Kort informasjon og gjennomgang av frister for innkalling, innmelding av saker, etc. Revisor forespørres om å bidra på møtet som oppfølging av tidligere årsmøtevedtak fra 2024 om å starte utredningen av fradeling av anlegg og klubb.		
16. <u>Stallplasser</u>	Marit	Snarest
Agata Chryc-Sieczak har søkt om ny stallplass i gammelstallen til ny ponni. Hun har per i dag 2 stallplasser og står i boks 4 (Vilja) og 7 (Iris). Stallplassen til Iris som per nå står i boks nr 7 ble sagt opp i november og hun flytter ut senest 28. februar. Agata har nå søkt stallplass til en ny kat. 1 ponni. Hun ønsker samtidig å flytte sine 2 ponnier til boks nr 12 og 13 da hun ønsker å ha hestene sine samlet. <u>Vedtak:</u> Enstemmig vedtatt at Agata innvilges stallplass, og får flytte sine hester til boks 12 og 13. Marit innkaller til kontraktsmøte snarlig.		
17. <u>Videre plan</u>	Alle	
• Personalmøte onsdag 4. februar kl 18.30 i cafeen. • Medlemsmøte planlegges ila. februar, dato besluttet per epost og innkalling sendes ut primo februar. • Neste styremøte 17. februar kl 18.		